
Angelika Macura Świecie, 12.12.2018 r.

ZAPYTANIE

Do Pani Starosty

Barbary Studzińskiej

W związku z licznymi uwagami zgłaszanymi przez mieszkańców dotyczącymi 

zagrożenia dla pieszych korzystających z przejścia dla pieszych na drodze powiatowej nr 

1286C (ul. Wojska Polskiego) w pobliżu Nowego Szpitala, spowodowanego tym, że istniejące 

lampy często nie działają (załącznik zdjęcia wykonane dnia 9 grudnia 2018 roku, ok. godziny 

20.00), proszę o odpowiedź:

1. Jakie działania może bezzwłocznie podjąć Powiatowy Zarząd Dróg, w celu poprawy 

zaistniałej sytuacji?

Proszę także o przedstawienie kosztu zamontowania normalnych latarni ulicznych zasilanych 

z sieci energetycznej.

Z wyrazami szacunku
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